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Onderwerp: mail  mbt opvang vluchtelingen Oekraïne

Geachte collegaþÿ �s,

Vanochtend in het Veiligheidsberaad zijn de voorzitters veiligheidsregio door het Rijk gevraagd de opdracht op zich
te nemen om ieder voor hun eigen regio de organisatie van de opvang van Oekraïense vluchtelingen samen met de
gemeenten op zich te nemen. Omdat het hier om een echte acute (oorlogs)crisis gaat en het om crisisnoodopvang
gaat, zien alle voorzitters hier een rol voor de veiligheidsregioþÿ �s weggelegd.

Opdracht vanuit het Rijk

Concreet houdt de opdracht aan de veiligheidsregioþÿ �s in om samen met de gemeenten het volgende voor te
bereiden:

- Bereid plannen voor om in eerste instantie minimaal 1.000 Oekraïense vluchtelingen binnen twee weken op
te vangen. Het gaat hierbij om het volledig realiseren van locaties, het inrichten van locaties en de
zelfstandige exploitatie van locaties. De looptijd van de opvang zal nog nader moeten worden bezien en
hangt af van de ontwikkeling van de instroom van het aantal Oekraïense vluchtelingen.

- Bereid plannen voor om vervolgens 1.000 additionele Oekraïense vluchtelingen op te vangen.
- Lever binnen vijf dagen een beeld op van de mogelijkheden die er in de regio zijn om deze grootschalige

opvang te organiseren.

Maandagavond a.s. wordt er in het VB verder gesproken over verschillende zaken. De brief van het Rijk die
vanochtend voorlag was nog op verschillende punten onduidelijk. Er was bijv. geen goede juridische onderbouwing
voor het mandaa /de rol van de voorzitters vr. We hopen dat hier maandag meer duidelijkheid over zal zijn. We
hebben ook nog vele vragen waar het Rijk op dit moment nog geen antwoord op kan geven. Hoe zit het bijv. met de
registratie van de vluchtelingen? Gebeurt dit centraal of moet dit door de gemeenten gebeuren.



De vraag van het Rijk was vanochtend tevens om de opvang van vluchtelingen/asielzoekers uit andere landen bij de
veiligheidsregioþÿ �s neer te leggen. Hier was vanochtend geen eensluidendheid over. Dit punt komt terug in het
Veiligheidsberaad van maandag a.s. Het merendeel van de voorzitters is van mening dat wat landelijk niet lukt, nu
niet acuut bij de veiligheidsregioþÿ �s neergelegd kan worden.

Mijn verzoek

Omdat alle tijd nu kostbaar is doe ik bij deze nu alvast een dringend beroep op jullie om een inventarisatie te maken
van locaties in jullie gemeente welke binnen twee weken geëxploiteerd kunnen worden, en hier uiterlijk dinsdag
a.s. 17.00 uur een opgave van te doen bij de VRT bij  ( ). Jullie
hoeven de locaties vanaf nu niet meer zelf te melden bij de VNG.
Ik snap dat er nog vele onduidelijkheden en vragen zijn. Die zijn er ook bij mij. Ik hoop dat we hier de komende week
antwoorden op krijgen.

We zijn in Twente gewend om dringende zaken samen op te pakken en onze schouders eronder te zetten. De grote
opgave waar we nu als Twente voor staan zie ik als een gezamenlijke opgave. Samen vinden we locaties en samen
zullen we zorgdragen voor een goede exploitatie van die locaties. De staatssecretaris heeft aangegeven dat alle
kosten door het Rijk betaald worden. De vluchtelingen waar het hier om gaat, zijn met name vrouwen, kinderen en
ouderen. Een kwetsbare groep mensen, waar in de locaties rekening mee moet worden gehouden.

Jullie is bekend dat de VRT op het dossier Oekraïne werkt met een zogenaamd kernteam. De Twentse
crisisorganisatie is niet opgeschaald. Ook landelijk is er geen opschaling. Mocht er aanleiding toe zijn door acute
omstandigheden, dan zal de knop van de crisisorganisatie ingedrukt worden. Ik adviseer jullie om net zoals de VRT
doet binnen jullie gemeente met een kernteam te werken, vergelijkbaar met hoe we dat in corona tijd hebben
gedaan. Als komende week potentiële opvanglocaties in beeld zijn en verdere voorbereidingen kunnen worden
getroffen, zullen we gezamenlijk organisatorische afspraken maken voor een gecoördineerde Twentse uitvoering.

Vervolg

Er zal a.s. woensdagochtend 11.00 uur een (digitaal) bestuurlijk overleg gepland worden, waarin we de stand van
zaken tav de ingebrachte locaties kunnen beschouwen en nadere afspraken met elkaar kunnen maken. In dit overleg
zullen we ook de relatie met de verschillende particuliere initiatieven aan de orde stellen.
De uitnodiging voor dit overleg ontvangen jullie maandag a.s.

Vriendelijke groet,
, voorzitter VRT.
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